
Zgierz, 17 kwietnia 2019 r. 

W dniu 16 kwietnia 2019 roku odbyły się konsultacje społeczne dotyczące 

przygotowanych projektów uchwał: 

- uchwała w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne, 

- uchwała w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług na terenie Gminy 

Miasto Zgierz w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na 

których zamieszkują mieszkańcy oraz od właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkiem wielolokalowym, w którym w części zamieszkują mieszkańcy i w części nie 

zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne i zagospodarowania tych odpadów. 

Zgodnie z § 14 uchwały Nr XXVIII/267/12 Rady Miasta Zgierza z dnia 28 września 

2012 r. w sprawie wprowadzenia Regulaminu Konsultacji Społecznych sporządzono wyniki 

konsultacji społecznych, które zawierają zgłoszoną opinię wraz z uzasadnieniem stanowiska 

Prezydenta Miasta Zgierza. 

W trakcie konsultacji odbyła się dyskusja na temat aktualnego funkcjonowania 

systemu gospodarowania odpadami komunalnymi i występujących problemów, edukacji 

ekologicznej oraz potrzebnych działaniach w tym zakresie. Do przedstawionych projektów 

uchwał nie zgłoszono żadnych uwag na piśmie. Jedyną uwagą zgłoszoną ustnie dotyczącą 

uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług na terenie Gminy 

Miasto Zgierz w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na 

których zamieszkują mieszkańcy oraz od właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkiem wielolokalowym, w którym w części zamieszkują mieszkańcy i w części nie 

zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne i zagospodarowania tych odpadów 

była sugestia odnośnie zwiększenia częstotliwości odbioru odpadów wielkogabarytowych na 

nieruchomościach wielolokalowych do jednego razu w miesiącu. Przedstawiony projekt 

zakłada zwiększenie częstotliwości odbioru odpadów wielkogabarytowych z dwóch razy na 

rok do czterech razy na rok. Zwiększenie tej częstotliwości do dwunastu razy na rok 

wiązałoby się ze znaczącym wzrostem kosztów odbioru odpadów co przełożyłoby się na 

wzrost stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla wszystkich 

mieszkańców naszego miasta. W razie konieczności pozbycia się przez właściciela odpadów 

wielkogabarytowych, sprzętu elektrycznego i elektronicznego, opon, odzieży i tekstyliów w 

innym terminie niż w harmonogramie odbioru odpadów można skorzystać z możliwości 

odwiezienia tych odpadów na Punkt Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych, który 

jest dostępny dla wszystkich mieszkańców od poniedzijiłkti dtr^piątku w godzinach 6:00-15:00 

oraz w soboty w godzinach 6:00-13.00. 


